
Z á p i s n i c a  č . 10/2011 

napísaná na zasadnutí Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári,  

dňa 16. 11. 2011  

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2011  

3. Správy o výchovno - vzdelávacej činnosti škôl v zriaďovateľskej kompetencii mesta Poltár  

4. Mikuláš v Poltári 

5. Zmena rozpočtu komisie pre školstvo na nasledujúci kalendárny rok 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Komisie pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári z poverenia predsedníčky  

komisie Mgr. Martiny Brisudovej otvorila a prítomných privítala pani Elena Slavkovská, ktorá 

oboznámila prítomných s programom zasadnutia komisie. V úvode zasadnutia bola predsedníčka 

komisia prítomná na zasadnutí mestskej rady.  

 

2. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2011  

 

Mgr. Brisudová - návrh dodatku je nastavený na skutočné čerpanie rozpočtu, ideálnejšie by bolo 

financovanie rovnakou sumou na dieťa, aby rodič nemal pocit diskriminácie dieťaťa. Táto forma 

bola zvolená aj pri aktuálne platnom VZN č. 1/2011, kde sa k škôlkarom a školákom zvolil 

jednotný model financovania. Aktuálne nie je známa hodnota bodu pre rok 2012. Tú zverejní MF 

SR po schválení budúcoročného rozpočtu, čo sa očakáva v januári budúceho roka. Teda 

navrhované rozpočty škôl, rovnako ako predkladaný dodatok sú iba predbežné a budú sa 

pravdepodobne meniť pri prvej zmene rozpočtu.   

 

Ing. Pribilincová - financovanie závisí od nákladov na vykurovanie a od mzdových nákladov. V  

budove MŠ, ktorá je zrekonštruovaná a má vymenené okná, sú podstatne nižšie náklady na teplo 

ako v budove bez zateplenia a so starými oknami. Materské školy možno financovať v rovnakých 

sumách alebo diferencovane podľa skutočných nákladov v jednotlivých MŠ.  

 

Mgr. Brisudová – v návrhu budúcoročného rozpočtu sú predbežne navrhnuté mierne navýšené 

rozpočty pre školy a znížené kapitálové výdavky. 

 

Ing. Pribilincová - kapitálové výdavky tvoria rozdiel medzi dotáciou od štátu a bežnými 

výdavkami. Keďže po konzultáciách s  riaditeľmi škôl sme navrhli navýšiť bežné výdavky, 

ostalo menej finančných prostriedkov na kapitálové výdavky. V prvom rade je potrebné 

zabezpečiť mzdové a prevádzkové náklady, ktoré sú financované z bežných výdavkov. 

 



Mgr. Brisudová – je potrebné pamätať aj na nepredvídané či havarijné situácie, rekonštrukciu 

školských budov a modernizáciu výchovno-vzdelávacieho procesu. Dodnes sme nerozpustili 

kapitálové výdavky pre školstvo pre rok 2011. 

 

Ing. Pribilincová - boli podané projekty, čaká sa na výsledok - na ZŠ Slobody sa podarilo získať 

100 000 € z havarijného fondu na výmenu okien. Na výsledok projektu podaného na obnovu MŠ 

Sklárskej sa čaká. V prípade, že bude neúspešný, je potrebné požiadať o finančné prostriedky na 

výmenu okien na MŠ Sklárska z kapitálových výdavkov na rok 2011 určených pre školstvo. 

 

Mgr. Brisudová, JUDr. Garajová - navrhujeme sa dodatkom zaoberať až po zverejnení rozpočtu 

pre mestá a obce na rok 2012. Až súčin bodu a koeficientu určuje výšku dotácie na originálne 

kompetencie. Návrhy v dodatku sú predbežné.  

 

Uznesenie č. 30/2011 – komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Poltári neschváliť Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2011 

Hlasovanie: za: 6    proti: 0   zdržal sa: 0 

 

3. Správy o výchovno–vzdelávacej činnosti škôl v zriaďovateľskej kompetencii mesta Poltár  

Správy  výchovno-vzdelávacej činnosti škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár boli 

členom komisie zaslané v elektronickej forme. S riaditeľmi jednotlivých škôl boli prerokované na 

zasadnutí MsR v Poltári dňa 16. novembra 2011.  

 

p. Slavkovská - riaditelia detailne popísali svoju činnosť. ZŠ Školská 3, Poltár vykazuje vysoký 

počet vymeškaných hodín. V 5. A - nesedí súčet vymeškaných hodín, chýbajú opatrenia  na 

predchádzanie vymeškávania. 

 

Mgr. Dirbáková - postupuje sa v zmysle usmernenia o postupe pri zanedbávaní PŠD; mnohé deti 

sú v opatere starých rodičov, ktorí nestačia na výchovu vnúčat, rodičia pracujú mimo územia SR 

a ťažko sa s nimi kontaktuje. 

 

p. Slavkovská - uskutočnili sa opravné skúšky pre žiakov, ktorí boli klasifikovaní známkou 

"nedostatočný"? 

- upozornila, že chýbajú údaje o znížených známkach zo správania 

- priemerná známka z ruského jazyka je "4", chýba počet žiakov, ktorí sa vyučujú ruský jazyk 

V správe ZŠ Školská 3, Poltár je uvedené, že sa každoročne zakupujú skrinky do tried, ako je 

potom možné, že žiaci nemajú kde odkladať obuv a kabáty? 

 

p. Kojnoková - v skrinkách  je uložený materiál na výtvarnú výchovu a úbory na TEV. Skrinky v 

triedach nespĺňajú účel, deti nosia topánky tried, kde je potom nepríjemný zápach. Prezúvanie a 

odkladanie vecí je potrebné riešiť komplexne. 

 

Mgr. Dirbáková - deti si musia nosiť prezuvky každý deň domov, zabúdajú si ich, neprezúvajú 

sa. Skrinky sú potrebné, ale ideálne je riešiť prezúvanie a prezliekanie šatňami. 

 

JUDr. Garajová - čo sa nachádza v priestoroch kde boli šatne? 

 

Mgr. Dirbáková - šatne boli prebudované na telocvičňu a stolno-tenisový kútik. 



 

p. Kojnoková - jednu skrinku používa 5 detí. Stačí, aby jedno dieťa nezamklo a veci sa môžu 

stratiť. 

 

JUDr. Garajová - keď je v škole priestor, je potrebné zakúpiť skrinky a doriešiť spôsob 

zabezpečovania proti krádeži. 

 

p. Slavkovská - musí sa nájsť spôsob na zabezpečenie prezúvania žiakov. 

 

p. Kojnoková  - MŠ Kanadská 19, Poltár omylom zaslala správa o výchovno-vzdelávacej  

činnosti za rok 2009/2010, už bola doručená aktuálna správa. 

 

Uznesenie č. 31/2011 – komisia pre školstvo berie na vedomie správy o výchovno-vzdelávacej  

činnosti škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár 

 

Hlasovanie: za: 6    proti: 0   zdržal sa: 0 

 

4. Mikuláš v PT 

 

Ing. Pribilincová - informovala o rozhovoroch s riaditeľmi škôl, ktorým sa páči myšlienka 

pozvať deti na divadlo a pripraviť im malé balíčky. 

 

Mgr. Brisudová -  stretnutie zástupcov škôl a zriaďovateľa za účelom realizácie Mikuláša v 

Poltári sa uskutoční v pondelok, kedy sa dohodnú na konkrétnej realizácii.  

 

JUDr. Garajová - deťom sa páčilo aj divadlo. 

 

Mgr. Brisudová - školská komisia má k dispozícií vďaka JUDr. Garajovej 100.- € od sponzorov, 

je potrebné vypracovať darovacie zmluvy. Na mikulášske balíčky okrem komisie pre školstvo 

pravidelne prispievajú aj rodičia a RZ na príslušných školách.  

 

p. Slavkovská - dobre by bolo objednať koč a kone. Chodili by s čertom a Mikulášom po školách. 

 

p. Kojnoková - každé dieťa by malo dostať sladkosť. Školská komisia by prispela sumou 160 € + 

sponzorské v sume 100 € na cukrovinky pre všetky detí v hodnote 0,30.- €/dieťa (na základných 

a materských školách máme spolu 860 detí a žiakov). Zároveň by sa pre deti objednalo divadlo 

z finančných prostriedkov kultúrneho domu. 

 

Uznesenie č. 32/2011 – komisia pre školstvo schvaľuje na nákup cukroviniek pre všetky deti 

materských škôl a žiakov základných škôl finančné prostriedky v sume 160.- eur a 100.- eur 

získaných od sponzorov (darček pre jedno dieťa v hodnote 0,30 eur) 

Hlasovanie: za: 6    proti: 0   zdržal sa: 0 

 

5. Zmena rozpočtu komisie pre školstvo na nasledujúci kalendárny rok 

 

Mgr. Brisudová - informovala prítomných o aktuálnom čerpaní rozpočtu komisie pre školstvo. 

Čerpanie rozpočtu k 18. 11. 2011 je 995,10 €. Návrh na rozpočet komisie pre školstvo na rok 



2012 je 1 700 €, teda o 100 € nižší ako pôvodný návrh komisie pre školstvo, ktorý bol 1 800 €.  

 

6.  Diskusia 

 

Mgr. Dirbáková - prečo sa finančné prostriedky za prenájom Gymnázia v Poltári neodporučili 

vrátiť ZŠ Školská 3, Poltár? 

 

Mgr. Brisudová - pretože mesto financovalo projekt rekonštrukcie ZŠ Školská 3, Poltár. 

 

Mgr. Dirbáková - mesto sa predsa zaviazalo, že bude spolufinancovať obnovu školy. 

 

p. Kojnoková - pri určovaní režijných nákladov vyčísliť náklady, ktoré sú skutočné,  priamo 

súvisia s prípravou stravy, nie veci, ktoré sa nakupujú pre MŠ Sklárska 34, Poltár. Do rozpočtu 

pre MŠ sa započítava príspevok na výchovu a vzdelávanie (školné) - nepočítať to do dotácie, ale 

nad rámec rozpočtu a vrátiť všetky finančné prostriedky (školné) v plnej výške materskej škole. 

 

7.  Záver 

Zasadnutie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári ukončila predsedníčka komisie Mgr. Martina 

Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť. Súčasne sa členovia komisie 

dohodli, že aj nasledujúce zasadnutie komisie bude verejné.                                                                          

 

Prijaté uznesenia 

 

Uznesenie č. 30/2011 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2011 

-  odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Poltári neschváliť Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2011 

 

Uznesenie č. 31/2011 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2011  

berie na vedomie správy o výchovno – vzdelávacej činnosti škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Poltár 

 

Uznesenie č. 32/2011 

Komisia pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári na svojom zasadnutí dňa 18. 11. 2011 

schvaľuje na nákup cukroviniek pre všetky deti materských a základných škôl finančné 

prostriedky v sume 160.- € a 100.- € získaných od sponzorov (pre jedno dieťa v hodnote 0,30 €) 

 

Zapísala: Ing. Mária Pribilincová 

 

 

 

Mgr. Martina Brisudová 

predsedníčka komisie 


